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1-3 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 6.decembris       protokols Nr. 26. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 01.12.2023.plkst. 09:00 

- atklāta 06.12.2023. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Finanšu komitejas jautājumi  

1. Par nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas izmaiņām un bioloģiski 

noārdāmu atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu Ķekavas novada Baldones 

pilsētas un pagasta administratīvajā teritorijā; 

2. Par Ķekavas novada pašvaldības domes 2023.gada 8.novembra lēmuma Nr. 28 “Par 

pārvaldes uzdevuma deleģēšanu privātpersonai un deleģēšanas līguma apstiprināšanu” 

pielikuma precizēšanu;  

3. Par SIA “EGO Invest” zaudējumu atlīdzināšanas iesnieguma izskatīšanu;  

4. Par Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra vietas maiņu Baldonē;  

5. Par domes komiteju sastāva maiņu.  

Īpašumu komitejas jautājumi 

6. Par grozījumiem 2010.gada 6.maija lauku apvidus zemes nomas līgumā;  

7. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (A.T.);  

8. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (I.R.);  

9. Par rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes vienības Daugmales pagastā, piekritību 

pašvaldībai, nosaukuma piešķiršanu, mērķa noteikšanu;  

10. Par ceļa reālservitūta nodibināšanu pašvaldības nekustamā īpašuma „Mežs Nr.2”, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

11. Par telpu vienkāršotas pārbūves projektu risinājumu saskaņošanu nekustamajos īpašumos 

Zaļā iela 5, Baložos, un Gaismas ielā 15, Ķekavā. 

Attīstības komitejas jautājumi  

12. Par projekta “Jauna pirmsskolas izglītības iestāde Titurgā, Baložu pilsētā, Ķekavas novadā” 

iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu;  

13. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Veldzes”, Baldones pagastā;  

14. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Baumaņ-Lapsas”, Baldones pagastā;  

15. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Kamoliņi”, Baldones pagastā;  

16. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Mašenu sils” zemes vienībā, Baldones pagastā;  

17. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Rumbas”, Baldones pagastā;  

18. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Kaķīši”, Daugmales pagastā;  
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19. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā “Pļavas Pavāri”,  Jaunsilā, Ķekavas pagastā;  

20. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Meža kalni”, 

Daugmalē, Daugmales pagastā;  

21. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Daugavparks”, Daugmalē, 

Daugmales pagastā;  

22. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajā īpašumā “Kļaviņ-kākauļi”, 

Baldones pagastā;  

23. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamo īpašumu Rīgas ielā 105A, Rīgas ielā 

105B, Rīgas ielā 105D, Ķekavā, robežu pārkārtošanai;  

24. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķu un adrešu piešķiršanu nekustamajā īpašumā 

“Jaundzelmes”, Baldonē;  

25. Par ielas nosaukuma un nekustamā īpašuma lietošanas mērķa piešķiršanu detālplānojuma 

“Silvestri”  teritorijā, Ķekavā;  

26. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Mežnoriņas”  teritorijā, Krustkalnos, Ķekavas pagastā;  

27. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 13. septembra lēmumā Par adrešu un 

nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Ābranti” teritorijā, 

Vimbukrogā, Ķekavas pagastā;  

28. Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma “Imantas”, 

Ķekavā, izstrādei;  

29. Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma “Zaļkalni”, 

Alejas, Ķekavas pagasts, izstrādei. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

30. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Mūsu ūdens, mūsu 

nākotne”;  

31. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Ārpus robežām: 

cilvēki”. 

Drošības komitejas jautājums  

32. Par privātpersonas apstrīdēšanas iesnieguma noraidīšanu. 

 

 

Sēdi vada –  domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

domes priekšsēdētāja 2.vietnieks Valts Variks, 

Sēdi protokolē – sekretāre Jana Skrējāne.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācija - 

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne,;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, projektu vadītājs Gints Hermanis; 

Īpašumu pārvaldes nekustamo īpašumu  speciāliste Daiga Ozola. 

Sēdē nepiedalās: Andris Vītols. 
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Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Žilko atklāj domes kārtējo sēdi. Viņš informē domi, ka divi deputāti Inese Jēkabsone un Edgars 

Brigmanis sēdē piedalīsies attālināti, bet deputāts Andris Vītols ir saskaņotā prombūtnē. Žilko 

papildus informē, ka notika tikšanās ar iedzīvotājiem un tajā tika izteikta vēlme, lai deputāti 

domes sēdē mazāk izmantotu telefonus. 

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē par izsludināto darba kārtību un konstatē, ka nav neviena priekšlikuma par darba 

kārtības izmaiņām. 

Jautājumu par darba kārtību nav un Žilko aicina balsot par izsludināto sēdes darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 6.decembra sēdes darba kārtību. 

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par atkritumu apsaimniekpšanas maksas izmaiņām 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 11:10) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko. Ķekavas novada pašvaldība un SIA “Clean R” 2023.gada 

29.septembrī ir noslēgušas līgumu par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Ķekavas novada 

Baldones pilsētas un pagasta administratīvajā teritorijā. SIA “Clean R” savā iesniegumā 

norāda, ka poligonā “Getliņi EKO” sākot ar 2024.gada 1.janvāri tiks palielināts bioloģiski 

noārdāmo atkritumu apsaimniekošanas tarifs uz 91,00 EUR/t (neieskaitot PVN) un Dabas 

resursu nodokļa likumā likme par atkritumu apglabāšanu pieaugs 110,00 EUR/t apmērā 

(neieskaitot PVN). Ķekavas novada pašvaldība un SIA “Clean R” 2023.gada 29.septembrī ir 

noslēgušas līgumu par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Ķekavas novada Baldones pilsētas 

un pagasta administratīvajā teritorijā. Līgumā noteiktā sadzīves atkritumu apsaimniekošanas 

maksa ir apstiprināta ar Ķekavas novada domes 2023.gada 25.oktobra lēmumu. SIA “Clean R” 

savā iesniegumā norāda, ka poligonā “Getliņi EKO” sākot ar 2024.gada 1.janvāri tiks 

palielināts bioloģiski noārdāmo atkritumu apsaimniekošanas tarifs uz 91,00 EUR/t (neieskaitot 

PVN) un  

Tihoņenko papildina ziņojumu. Dabas resursu nodokļa likumā likme par atkritumu apglabāšanu 

pieaugs 110,00 EUR/t apmērā (neieskaitot PVN). AAL 39.panta pirmās daļas 1.punkts paredz, 

ka nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas (izņemot sadzīves atkritumu reģenerāciju) 

maksu atkritumu sākotnējam radītājam vai valdītājam veido pašvaldības lēmumā apstiprinātā 

maksa par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu, kurā tiek ietvertas visas izmaksas par nešķiroto 

un dalīti savākto atkritumu savākšanu, pārvadāšanu, pārkraušanu, šķirošanu un citām 

normatīvajos aktos noteiktajām darbībām, ko veic pirms atkritumu reģenerācijas un kas 

samazina apglabājamo atkritumu apjomu, maksa par uzglabāšanu un šo darbību veikšanai 
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nepieciešamo infrastruktūras objektu izveidošanu un uzturēšanu, kā arī starpība starp dalīti 

savāktu bioloģisko atkritumu apsaimniekošanas izmaksām un šā likuma 39.1 pantā noteikto 

maksu, proti, maksu par dalīti savākto bioloģisko atkritumu apsaimniekošanu, kuru pašvaldība 

ar 2024.gada 1.janvāri nosaka 60 procentu apmērā no šā likuma 39.panta pirmajā daļā 

noteiktās maksas. SIA Clean R iesniegumā, pamatojoties uz AAL 39.1 pantu, un, lai samazinātu 

poligonā noglabājamo atkritumu apjomu, veicinātu iedzīvotāju aktivitāti attiecībā uz bioloģiski 

noārdāmo atkritumu šķirošanu un nodrošinātu iespējas atkritumu apsaimniekotājam pilnvērtīgi 

nodrošināt attiecīgo pakalpojumu, lūdz pēc iespējas ātrāk virzīt izskatīšanai jautājumu par 

nešķirotu sadzīves atkritumu tarifa un bioloģiski noārdāmo atkritumu apsaimniekošanas tarifa 

apstiprināšanu līguma ietvaros šādā apmērā: nešķiroti sadzīves atkritumi – EUR/m3 21,06 bez 

PVN, bioloģiski noārdāmie atkritumi – EUR/m3 12,66 bez PVN. 

Jautājumu nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksu un bioloģiski noārdāmo 

atkritumu apsaimniekošanas maksu ar 2024.gada 7.janvāri Ķekavas novada Baldones 

pilsētā un pagasta administratīvajā teritorijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

2. 
Par domes lēmuma precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.17:57) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko. Pašvaldībā ir saņemts ministrijas 2023.gada 23.novembra 

atzinums par   deleģēšanas līgumu, kurā ministrija saskaņo deleģēšanas līgumu ar nosacījumu, 

ka pašvaldība pārskata un precizē deleģēšanas līguma redakciju. Izvērtējot ministrijas izteiktos 

iebildumus, pašvaldība atzīst tos par pamatotiem, līdz ar ko ir nepieciešams precizēt 

deleģēšanas līguma redakciju, atbilstoši ministrijas izteiktajiem nosacījumiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt Ķekavas novada pašvaldības domes 2023.gada 8.novembra lēmuma Nr. 28 “Par 

pārvaldes uzdevuma deleģēšanu privātpersonai un deleģēšanas līguma apstiprināšanu” 

pielikumu jaunā redakcijā. 

Lēmums pielikumā.  
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3. 
Par SIA “EGO Invest” zaudējumu atlīdzināšanas iesnieguma izskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.24:07) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko. Ķekavas novada pašvaldībā 2023.gada 7.novembrī saņemts SIA 

“EGO Invest”iesniegums, kurā lūgts kompensēt zaudējumus 277 267,40 EUR sakarā ar to, ka 

Ķekavas novada jaunajā teritorijas plānojumā nekustamajiem īpašumiem (Žagaru ceļš un 

Kalnliepas ceļš ar kad. Nr. 8056 001 0432 un kad Nr. 8056 001 0431), turpmāk – īpašumi, ir 

noteikts pašvaldības nozīmes ceļa statuss. Iesniedzējs norāda, ka īpašumi pieder iesniedzējam un 

atrodas iesniedzēja bilances aktīvos no 2006.gada. Iesniedzējs īpašumos ir veicis investīcijas, 

izbūvējot bruģētus piebraucamos ceļus un ceļu apgaismojumu, ko pašvaldība, pārņemot ceļus 

bez kompensācijas un atņemot iesniedzēja aktīvus, rada tiešus zaudējumus iesniedzējam un 

novedīs to pie maksātnespējas. Iesniedzēja ieskatā pašvaldība īpašumiem pašvaldības nozīmes 

ceļa statusu ir noteikusi bez saskaņošanas ar iesniedzēju, kā arī plāno īpašumu bezmaksas 

pārņemšanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Zvaigzne, Keisters. Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, un Žilko atklāj debates. 

Debatē Līcis. 

Žilko slēdz debates un aicina  balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, 

Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Dace Cīrule), “Nepiedalās” – 1 (Aigars Vītols), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noraidīt pilnībā SIA “EGO Invest” iesniegumu par zaudējumu atlīdzināšanu. 

Lēmums pielikumā.  

 
Aigars Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – balsojumā nepiedalījās, jo, viņaprāt, 

pašvaldībai, atbilstoši likumam, būtu jāizvērtē iespējas kompensēt radītos zaudējumus.  

 

 

 

4. 
Par klientu centra vietas maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.30:00) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko. Baldones novada dome 2016.gada 25.oktobrī pieņēma lēmumu  

“Par Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi” saskaņā ar kuru 

Baldones pilsētas bibliotēkas telpās Rīgas ielā 97, Baldonē, Baldones novadā, tika izveidots 

VPVKAC. Līdz ar novadu apvienošanu Baldones pilsētas pārvaldes ēkā (Pārupes ielā 3, 

Baldonē, Ķekavas novadā) arī tika uzsākta valsts pakalpojumu sniegšana. Baldones bibliotēkas 

telpās valsts pakalpojumus sniedz bibliotēkas vadītāja, kuras tiešais darba pienākums ir 

bibliotēkas funkciju un uzdevumu nodrošināšana, bet VPVKAC pakalpojumu sniegšana ir 

noteikts kā papildu darbs, bet Baldones pilsētas pārvaldes ēkā šādu pakalpojumu sniegšanu 

nodrošina klientu apkalpošanas speciālisti, kuriem tas ir noteikts tiešajos pienākumos. Pie esošā 

valsts pakalpojumu pieprasījuma apjoma nav saimnieciski izdevīgi uzturēt divus VPVKAC.  
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Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Zelčs, Aigars Vītols, Žilko, Danovska. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums, Līcis, Jerums otrreiz, Ceļmalnieks, Variks, Ceļmalnieks otrreiz. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Aptaujā noskaidrot Baldones iedzīvotāju viedokli par pakalpojuma saņemšanas vietas 

izmaiņām: Baldones bibliotēkā, Baldones pārvaldē, vai Informācijas centrā, Daugavas 

ielā 2. 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 2 (Gatis Līcis, Rihards 

Gorkšs), "Atturas" – 6 (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – 2 (Juris Žilko, Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 
Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Variks nebalsoja, jo uzskata, ka priekšlikums neattiecas uz lēmumprojektu.   

Ceļmalnieks priekšlikumu atbalstīja, jo atgādina, ka nolikums paredz uz lēmumiem neattiecināmi 

priekšlikumi ir jāvirza uz izskatīšanu kādā no komitejām.  

Žilko nebalsoja, jo īsti netika precizēts aptaujas veidošanas formāts.  

Pozņaks balsojumā atturējās, jo priekšlikums jau finanšu komitejā tika virzīts un noraidīts.  

Jerums priekšlikumu atbalstīja, jo finanšu komitejā šis priekšlikums tika atbalstīts ar 4 balsīm, 

noraidīts ar 3 balsīm, un divi kolēģi atturējās no balsojuma.  

Aigars Vītols priekšlikumu atbalstīja, jo uzskata, ka ir jānoskaidro iedzīvotāju viedoklis. Aicinu 

virzīt šo priekšlikumu izskatīšanai Drošības komitejā.  

Līcis  balsoja pret, jo uzskata, ka jārīkojas racionāli un ir jāapvieno abas iestādes.  

Putniņa balsoja pret, nejau tādēl, ka ir pret iedzīvotāju aptaujas veikšanu, bet, viņasprāt, 

iedzīvotāji jau paši izdarījuši izvēli. To parāda iedzīvotāju skaits, kas apmeklē pārvaldes ēku.  

 

 

Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 3 (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pārcelt Valsts un pašvaldību vienoto klientu apkalpošanas centru no Baldones bibliotēkas 

telpām Rīgas ielā 97, Baldonē, Ķekavas novadā, uz Baldones pilsētas pārvaldes telpām 

Pārupes ielā 3, Baldonē, Ķekavas novadā. 

Lēmums pielikumā.  

 
Žilko nodod sēdes vadību savam otrajam vietniekam Varikam, Variks izsludina tehnisku 

pārtraukumu. 
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Sēdē pātraukums no plkst.10:00 līdz 10:15. 

Variks atsāk domes sēdi. 

 

5. 
Par domes komiteju sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.01:17:37) 

Par jautājumu ziņo Valts Variks. Ir sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem Ķekavas novada 

domes 2021.gada 5.jūlija lēmumā Nr.4 “Par Ķekavas novada domes pastāvīgās Izglītības, 

kultūras un sporta komitejas sastāva ievēlēšanu”, Nr.5 “Par Ķekavas novada domes pastāvīgās 

Sociālo lietu komitejas sastāva ievēlēšanu” un Nr.6 “Par Ķekavas novada domes pastāvīgās 

Drošības komitejas sastāva ievēlēšanu”, protokols Nr. 3/2021 , ka ar 2023.gada 23.novembri 

deputātes pienākumus Ķekavas novada domē atsāk pildīt Elīna Rasnace. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Zvaigzne, Aigars Vītols, Variks, Romanovska. 

Jautājumu vairāk nav un Variks atklāj debates. 

Debatē Aigars Vītols. 

Variks slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 3 (Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Indra Priede), “Nepiedalās” – 1 (Juris Jerums) 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt deputātu Elīnu Rasnaci Ķekavas novada domes Izglītības, kultūras un sporta 

komitejā, Sociālo lietu komitejā un Drošības komitejā.  

Lēmums pielikumā.  
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ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

6. 
Par grozījumiem 2010.gada 6.maija lauku apvidus zemes nomas līgumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.01:28:49) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Pašvaldībā saņemts privātpersonas 2023.gada 6.novembra 

iesniegums ar lūgumu pagarināt zemes nomas līgumu pašvaldības nekustamajā īpašumā 

“Mercendarbes muiža”, Baldones pagastā, Ķekavas novadā, personiskās palīgsaimniecības 

vajadzībām. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Baldones novada domi un L.D. 2010.gada 6.maijā noslēgtajā 

lauku apvidus zemes nomas līgumā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par dzīvojamās telpas izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.01:30:23) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Pašvaldībā saņemts privātpersonas 2023.gada 21.novembra 

iesniegums par dzīvojamās telpas īres līguma pagarināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt A.T. dzīvojamo telpu – dzīvokli  Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas novadā, līdz 

2025.gada 30.novembrim. 

Lēmums pielikumā.  
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8. 
Par dzīvojamās telpas izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.01:31:24) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Pašvaldībā saņemts privātpersonas 2023.gada 6.novembra 

iesniegums par dzīvojamās telpas īres līguma pagarināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt I.R. dzīvojamo telpu – dzīvokli Liepu alejā 9, Baldonē, līdz 2025.gada 

30.novembrim.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes vienības Daugmales pagastā, piekritību 

pašvaldībai, nosaukuma piešķiršanu, mērķa noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.01:32:41) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Saskaņā ar Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 22.marta 

saistošajiem noteikumiem “Teritorijas izmantošanas un apbūves noteikumi un grafiskā daļa”, 

zemes vienība ar kadastra apzīmējumu 8056 001 0678 atrodas Transporta infrastruktūras 

teritorijā un Pašvaldības nozīmes ceļa teritorijā. Uz minētās zemes vienības dabā atrodas ceļš. 

Saskaņā ar Zemes pārvaldības likuma 17.panta sesto daļu, zemes vienība ar kadastra 

apzīmējumu 8056 001 0678 ir piekrītoša pašvaldībai un lēmumu par šī zemes gabala 

ierakstīšanu Rīgas rajona tiesā (zemesgrāmatā) pieņem pašvaldība. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt, ka zemes vienība ar kadastra apzīmējumu 8056 001 0678, 0,03 ha platībā, piekrīt 

pašvaldībai un ir ierakstāma Rīgas rajona tiesā (zemesgrāmatā) uz Ķekavas novada 

pašvaldības vārda.  

Lēmums pielikumā. 
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10. 
Par ceļa reālservitūta nodibināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.01:34:28) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Pašvaldībā saņemts privātpersonas 2023.gada 10.novembra 

iesniegums ar lūgumu nodibināt ceļa servitūtu līdz sev piederošajam nekustamajam īpašumam 

“Troņkalns”, kadastra numurs 8070 001 0087, pa Ķekavas novada pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Ozola. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt līgumu ar I.K. par ceļa reālservitūta nodibināšanu nekustamā īpašuma „Mežs Nr.2”, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā, par labu nekustamajam īpašumam „Troņkalns”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par telpu vienkāršotās pārbūves saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.01:37:31) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Pašvaldībā saņemts iesniegums no AS „SENTOR FARM 

APTIEKAS” ar lūgumu atļaut Sabiedrības nomātajās telpās veikt telpu pārplānošanu un 

saskaņot pielikumā pievienotajos vienkāršotas pārbūves projektos piedāvātos telpu optimizācijas 

risinājumus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut AS “SENTOR FARM APTIEKAS” nomātajās telpās Zaļā iela 5, Baložos, un 

Gaismas ielā 15, Ķekavā, veikt telpu pārplānošanu atbilstoši telpu pārbūves plāniem. 

Lēmums pielikumā.  
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ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

12. 
Par projekta pieteikuma iesniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.01:39:32) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmuma projekts par projekta iesnieguma 

iesniegšanu, projekta konkursa atlase paredz, ka līdz 15.decembrim ir iespēja iesniegt 

pieteikumu uz Eiropas savienības līdzekļu iegūšanu līdzfinansējumam jaunā bērnudārza 

būvniecībai Titurgā. Līdz šim ir saņemts aizņēmums šīs iestādes būvprojekta izstrādei, līgums ir 

noslēgts un būvprojekts ir gandrīz gatavs, lai to varētu pievienot šī projekta pieteikumam. 

Saskaņā ar projekta kontroltāmi prognozētā summa ir nedaudz virs 13 miljoniem. Saskaņā ar 

Ministru kabineta noteikumiem un šīs programmas nosacījumiem Eiropas savienība piešķir 

maksimāli 24200 euro par vienu bērnu, bērnudārzs paredzēts 300 bērniem, kas nozīmē, ka no 

Eiropas savienības varēs saņemt nedaudz virs 7 miljoniem, kas nozīmē, ka pārējo summu 

pašvaldībai jāplāno savā budžetā vai jāņem aizņēmums Valsts kasē. Lēmuma projekts paredz 

pilnvarot izpilddirektori parakstīt šī projekta pieteikuma dokumentus. 

Danovska sniedz skaidrojumu par alternatīvo lēmuma projektu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Hermanis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Balsot par alternatīvo lēmumprojektu 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Variks aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta iesnieguma “Jauna pirmsskolas izglītības iestāde Titurgā, Baložu pilsētā, 

Ķekavas novadā” iesniegšanu “Eiropas Savienības kohēzijas politikas programmas 

programmas  “Pirmsskolas izglītības iestāžu infrastruktūras attīstība”  projektu iesniegumu 

atlasē, par kopējo summu 13 196 623  EUR. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
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Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.01:55:30) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Turpmākie pieci jautājumi būs par zemes izdalīšanu Rail 

Baltica dzelzceļa būvniecībai. Konkrētais īpašums atrodas novada dienvidu daļā pie Misas upes 

un nepieciešams nodalīt upes gultnes daļu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Veldzes”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

14. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.01:57:13) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Īpašums atrodas turpat upes otrā krastā, bet šajā gadījumā 

situācija ir nedaudz citāda, īpašumu trase šķeļ šķērsām un pamattrasei nodala lielu īpašuma 

daļu, otra daļa tiek nodalīta no upes gultnes un pāri šai pusē paliek neliela pļava ap astoņi ha, 

zemes ierīcībā būs paredzēta piekļuve šai īpašuma daļai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

  

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Baumaņ-lapsas”, 

Baldones pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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15. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.01:58:44) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Īpašums atrodas tuvāk Bauskas šosejai, īpašumā atrodas 

viensēta un lielāko daļu aizņem mežs. Viensēta un lauksaimniecības zeme netiek skartas, bet no 

meža teritorijas izdala zemi pamattrasei un abās trases pusēs paredzētajiem pievedceļiem.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Kamoliņi”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

16. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:00:32) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Šajā gadījumā zemes vienība pieder valstij, kuru šķērsos 

pamatrase un tai blakus paralēlais ceļš. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Mašēnu sils”, 

Baldones pagastā, zemes vienībai saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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17. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:02:04) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Īpašums atrodas tuvāk Bauskas šosejai, to ieskauj Latvijas 

valsts meži, un projekts paredz ka gandrīz visu zemes vienību šķērso trase un paralēlie ceļi, 

tāpēc paliek divas mazas zemes vienības, kuras visloģiskāk būtu valstij atsavināt. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Rumbas”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

18. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:03:27) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Šis lēmuma projekts ir par zemes ierīcības projekta 

uzsākšanu Rail Baltica trasei nepieciešamās zemes nodalīšanai, tikai šājā gadījumā tas ir 

Daugmales administratīvajā teritorijā. Šajā gadījumā trase šķērso mājas, kas būs jānojauc. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Putniņa, Križanovskis, Variks, Zvaigzne, Cīrule, Aigars 

Vītols.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Valta Varika - 

Informet nekustamā īpašuma īpašnieku par pieņemto lēmumu, 

Atklāti balsojot   

ar 16 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 
 

 

Variks aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 3 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Kaķīši”, Daugmales 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

19. 
Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:17:39) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Īpašums atrodas pie Ziemeļu ielas turpinājuma Jaunsilā un 

iesniegums saņemts par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu zonējuma maiņai. Križanovskis 

stāsta par zonējumu un to grozīšanu, jo mērķis ir sadalīt īpašumu savrupmāju apbūvei. 

Kanalizācija šeit paredzēta lokālā, arī bioloģiskās attīrīšanas ietaises. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt lokālplānojuma izstrādi teritorijas plānojuma grozījumiem saskaņā ar darba 

uzdevumu nekustamajam īpašumam “Pļavas Pavāri”, Jaunsilā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:23:08) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Pašvaldība saņēmusi trīs kopīpašnieku iesniegumu ar 

lūgumu atļaut sadalīt īpašumu. Īpašums atrodas netālu no ceļa, kas aizvijas uz Nāves salu. 

Īpašuma kopējā platība ir ap deviņi ha un kopīpašnieki vēlas to sadalīt reālās daļās. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Meža kalni” 

Daugmalē, Daugmales pagastā, sadalīšanai saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem . 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:24:58) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Īpašums ir netālu no iepriekš apskatītā īpašuma, arī tas 

pieguļ ceļam, kas ved uz Nāves salu, un ir saņemts trīs kopīpašnieku iesniegums ar vēlmi 

īpašumu sadalīt savrupmāju apbūvei. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamajam īpašumam „Daugavparks” Daugmalē, 

Daugmales pagastā, saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

 

22. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:25:05) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Saņemts iesniegums no juridiskas personas, kas projektu 

izstrādāja. Īpašumam zemes ierīcības projektu atļāva uzsākt septembrī un projekts paredz 

nodalīt esošo viensētu, kā arī pašvaldība lūdza nodalīt zemi, kas ir zem ceļa. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Kļaviņ-kākauļi”, zemes vienībā, 

Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

23. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:30:12) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Īpašumi atrodas Odukalna teritorijā un zemes ierīcības 

mērķis bija pārkārtot zemju savstarpējās robežas, kas arī ar projektu izdarīts un rezultātā vidējā 

zemes vienība tiek palielināta. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Karinas Putniņas -  

Balsot par alternatīvo lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 
 

Variks aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamajos īpašumos Rīgas iela 105A, Rīgas iela 

105B un Rīgas iela 105D, Ķekavā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 



1-3 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

18 

24. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma teritorijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:37:45) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Šajā gadījumā jautājums ir par detālplānojuma realizāciju. 

2021.gadā Baldones dome noslēdza administratīvo līgumu par detālplānojuma realizāciju un 

īpašnieks ir izbūvējis piebraucamo ceļu un ievilcis elektrību, tāpēc īpašnieks var tālāk sadalīt 

zemi un uzsākt būvniecību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma “Jaundzelmes”, 

Balsones pagastā, parcelēm. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

 

25. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma teritorijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 02:40:20) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Īpašums atrodas Ķekavā netālu no putnu fabrikas pie 

Ziemeļu ielas, īpašumam izstrādāts detālplānojums, kas paredz tā sadali savrupmāju apbūvei. 

Saskaņā ar administratīvo līgumu vispirms no īpašuma jāizdala un jāizbūvē piebraucamais ceļš 

un komunikācijas, un lai to izdarītu, tad ar šo lēmumu ceļam piešķir nosaukumu un lietošanas 

mērķi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma “Silvestri”, 

Ķekavā, parcelēm. 

Lēmums pielikumā.  
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26. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma teritorijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 02:24:22) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Īpašums atrodas Krustkalnu ciema tālākajā daļā netālu no 

Mežmalas ielas. Detālplānojums jau izstrādāts un lēmums sagatavots par adrešu un lietošanas 

mērķu piešķiršanu divām parcelēm un ielai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma “Mežnoriņas”, 

Krustkalnos, Ķekavas pagastā, parcelēm. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

27. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:44:33) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Ļēmums par adrešu piešķiršanu jau pieņemts, tomēt tajā 

bija neprecīzs kadastra numurs vienai parcelei, tāpēc sagatavoti labojumi lēmumā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2023.gada 13. septembra lēmumā Nr. 30 “Par 

adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Ābranti” 

teritorijā, Vimbukrogā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”. 

Lēmums pielikumā.  
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28. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā radakcijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:40:20) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Īpašums atrodas Ķekavas teritorijā Loreķu laukā un 

robežojas ar Senču ielu. Darba uzdevums tiek aktualizēts saskaņā ar jauno teritorijas 

plānojumu. Īpašumu paredzēts sadalīt savrupmāju apbūvei un detālplānojuma teritoriju pieslēgt 

centrālajiem tīkliem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt darba uzdevumu, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2018.gada 

13.septembra  lēmumu Nr. 17. “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam 

īpašumam “Imantas”, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

29. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā radakcijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:48:36) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Īpašums atrodas Alejās un īpašnieks vēlas to sadalīt 

savrupmāju apbūvei. Lēmums par detālplānojumu jau pieņemts, bet darba uzdevums jāgroza 

atbilstoši jaunajam teritorijas plānojumam. Detālplānojumu paredzēts pieslēgt centrālajiem 

tīkliem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt darba uzdevumu, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2022.gada 1.jūnija  

lēmumu Nr. 23. “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Zaļkalni”, 

Alejās, Ķekavas pagastā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” jaunā redakcijā. 

Lēmums pielikumā.  
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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

30. 
Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:50:21) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. Erasmus+ programmas projekts "Mūsu ūdens mūsu 

nākotne” ir apstiprināts Polijas Nacionālajā aģentūrā. Projekta mērķis ir vides aizsardzība un 

vides uzlabošana, veicinot skolotāju, skolēnu un vecāku izpratni par ūdens lietošanu, taupīšanu 

un attīrīšanu. Plānotās aktivitātes: mācību materiālu izstrāde, praktiskas darbnīcas un semināri, 

starptautiska pieredzes apmaiņa. Projektā plānotais kopējais finansējums ir EUR 60 000, 

Ķekavas novada pašvaldības iestādei Baldones vidusskolai paredzētais finansējums ir EUR 15 

000, no kuriem Erasmus+ programmas līdzfinansējums ir 100%. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt Erasmus+ programmas projekta "Mūsu ūdens mūsu nākotne” īstenošanu 

Baldones vidusskolā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

31. 
Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:53:15) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. Erasmus+ programmas projekts “Ārpus robežām: 

cilvēki” (“Beyond Boundaries: People”) ir apstiprināts Francijas Nacionālajā aģentūrā. 

Projekta mērķis ir papildināt (bagātināt) vidējās izglītības iegūšanas procesu, ļaujot skolēniem 

radoši un aktīvi sadarboties starptautiski, lai veicinātu toleranci un kultūru mijiedarbību, 

veidojot atbildīgu un patstāvīgu Eiropas Savienības pilsoni. Pedagogiem dalīties ar labās 

prakses piemēriem. Plānotās aktivitātes: katru mācību gadu notiek 2 skolotāju un 8 skolēnu 

mobilitātes kādā no projekta dalībvalstīm, kā arī vietējās aktivitātes, lai sagatavotos 

mobilitātēm, izvērtētu paveikto un dalītos ar projekta rezultātiem. Projektā plānotais kopējais 

finansējums ir EUR 250 000, Ķekavas novada pašvaldības iestādei Baldones vidusskolai 

paredzētais finansējums ir EUR 38 500, no kuriem Erasmus+ programmas līdzfinansējums ir 

100%. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Variks aicina balsot par sagatavoto lēmuma  

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt Erasmus+ programmas projekta “Ārpus robežām: cilvēki” īstenošanu Baldones 

vidusskolā. 

Lēmums pielikumā.  

 

DROŠĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

32. 
Par apstrīdēšanas iesnieguma noraidīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:57:42) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Ķekavas novada pašvaldībā 2023.gada 25.oktobrī 

saņemts iesniegums, kurā apstrīdēts Ķekavas novada pašvaldības Kompensācijas piešķiršanas 

komisijas 2023.gada 17.oktobra lēmums “Par transporta izdevumu kompensāciju 

privātperonai” Iesniedzēja norāda, ka viņas meita apmeklē speciālo izglītības iestādi “Rīgas 

Strazdumuižas vidusskolu - attīstības centrs”, jo Ķekavas novads nespēj nodrošināt izglītības 

iespējas bērniem ar īpašām vajadzībām. Attālums no mājām līdz izglītības iestādei ir 100 

kilometri, nevis 50 kilometri, kā pieņemts lēmumā. Proti, iesniedzēja vienu reizi ved bērnu uz 

izglītības iestādi, tad dodas uz dzīvesvietu Ķekavā, Atmodas ielā 14, un otru reizi ved bērnu 

atpakaļ no izglītības iestādes uz dzīvesvietu (tātad četri braucieni, kopā 100 kilometri). 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Zvaigzne, Aigars Vītols, Pozņaks, Ceļmalnieks, Variks. 

Jautājumu vairāk nav un Variks atklāj debates.  

Debatē Pozņaks. 

Variks slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 6 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atstāt negrozītu Ķekavas novada pašvaldības Kompensācijas piešķiršanas komisijas 

2023.gada 17.oktobra lēmumu Nr.1.§ “Par transporta izdevumu kompensāciju B.R.”. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 12:13. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Juris Žilko 

(2PARAKSTS)    Valts Variks  

Sēdes protokolētāja: (3PARAKSTS)   Jana Skrejāne 

 


